
 

 مشروح جلسه:

  های کشور و تشکر از آقای دکتر شاکری بابت حضور در جلسه آقای یوسفی رئیس شورای صنفی دانشگاهسلام و خیر مقدم 

  ها سازیمگیری و تصمیکارمندان در تصمیم ،ها بیشتر نگاه هیئت علمی محور بودهبیان کردند در دانشگاهدر این جلسه  یوسفیآقای

و مهاجرت همکاران از زیر ی کاری از بین رفتن انگیزه، باعث نارضایتی، ایجاد شده از این نگاه فعشوند و تعارض منامشارکت داده نمی

 شده است.ها های وزارت علو م به سایر دستگاهمجموعه

 یشان با اشاره به موارد زیر از آقای دکتر شاکری درخواست مشاوره برای حل مشکلات ذکر شده داشتند.ا 

 کتیتبدیل وضعیت نیروهای شر 

 سال آخر خدمت5ی حقوق بازنشستگی میانگین معیار محاسبه 

  سال 53افزایش سن بازنشستگی به 

 هاوزارت خانه و دانشگاه مجلس، های کلان در سطحگیریاستفاده از کارمندان خبره و کارشناس در تصمیم 

 ی ویژه برای کارمندان وزارت علومالعادهبرقراری فوق 

 

 ها از دانشگاه تهران نیز با اشاره به اینکه چون در مجلس، دولت، وزارت علوم و دانشگاه های کشوررئیس شورای صنفی دانشگاهنائب  آقای عبدالملکی

ی آن دوقطبی گیری به نفع خودشان باعث ایجاد تعارض منافع شده و نتیجهها هیئت علمی هستند بنابراین پر واضح است که با تصمیمگیرندهتصمیم

 ها شده است.و غیرهیئت علمی در دانشگاههیئت علمی 

 سازی حقوق اعضای غیر هیئت های اخیر که آقای دکتر زلفی گل در دانشگاه تهران حضور داشتند برای همسانایشان همچنین فرمودند در پیگیری

 اند.علمی وزارت علوم با وزارت بهداشت قول مساعد داده
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های س شورای صنفی دانشگاهیئنائب ر المالکی)های کشور(، عبد: اسدالهی، مجیدی، یوسفی) ریئس شورای صنفی دانشگاهآقایان :حاضرین جلسه

 کشور(

اسدالهی، پرواییخانم ها:   

نریمانی و طهماسبی  خانم محمدحسنی، آقایان  غایبین جلسه:  
        



  ها به خصوص دانشگاه صنعتی امیرکبیر را مورد بحث قرار د ضعیف وزارت علوم و دانشگاهبه صورت کلان موضوع عملکرخانم پروایی نیز

ی استخدامی اعضای غیرهیئت علمی ها خلاف آیین نامهانتخاب  مدیران میانی بسیار ضعیف)که در برخی موارد انتصابداده و با اشاره به 

 در بین همکاران شده که کاملا در عمل خلاف فرمایش مقام معظم رهبری بودهبوده( در دانشگاه باعث از بین رفتن نشاط، انگیزه و امید 

  ی نیروی انسانی بوده است. ی آن نابودی سرمایهو نتیجه

  اشاره نموده و از آقای دکتر شاکری درخواست پیگیری از طریق مجلس را  1401 ایثارگرانتبدیل وضعیت آقای مجیدی نیز به بحث

 نمودند.

 

 های مطرح شده را به صورت زیر بیان فرمودند:ها و درخواستپاسخ سوالبا تشکر از همکاران برای شرکت و حضور در این جلسه شاکری آقای دکتر 

 اختلافاتی ولی  تبررسی قرار گرفو در این کمیسیون مورد  طرح ساماندهی نیروهای شرکتی به دلیل وجود نواقصی به کمیسیون اجتماعی ارجاع

 .باشدنیاز به زمان میطرح و به نتیجه رسیدن ها حل این اختلافن امور استخدامی وجود دارد که برای سازما بین کمیسیون و

  و در اولین سال آخر خدمت برای پرداخت حقوق مخالف هستند، 5اکثریت نمایندگان مجلس نیز با افزایش سن بازنشستگی و معیار قرار دادن

 شده است.ی کمیسیون تلفیق اعلام مخالفت جلسه

 تواند مفید باشد و حتی ممکن های مربوط به کارمندان در مجلس و ...نمیگیریاز نظر دکتر شاکری حضور کارشناس خبره به تنهایی در تصمیم

 تواند نتیجه بخش باشد.اما اگر موضوع مشخص باشد این حضور می ی برعکس دهداست نتیجه

   ولی بخاطر نگرانی از رای  تنظیم شد که با موافقت محمد باقر قالیباف قرار گرفت 1401ایثارگران سال طرح دوفوریتی با هدف تبدیل وضعیت

 .در برنامه هفتم توسعه برای ایثارگران اختیار به بنیاد شهید داده شده استمسکوت مانده است، نیاوردن فعلا 

  پیگیری و بررسی موضوع را دادند.ایشان به بحث عملکرد مدیران دانشگاه امیرکبیر اشاره نموده و قول 

 ی ویژه نیز باید به کمیسیون تلفیق ارجاع داده و آقای دکتر شاکری قول مساعد برای پیگیری را دادند.العادهفوق 

 

 

 با ذکر صلوات به پایان رسید. ۱7:30جلسه در ساعت 

 


